
Bestyrelsesmøde	d.	20.	November	2023

Deltagere:	Birgi9e	Roed,	Birgi9e	Vestrup,	Alma	Traasdahl	og	Birgi9e	Norby.

Dagsorden:

1. Udestående	opgaver

2. Tilbagemelding	Arabershow

3. DM	for	arabere

4. SponsoraKaler	-koncept

5. Dufour	bryllupsgave

6. evt

Pkt	1.	Se	skema.	Norby	laver	skemaet	om	Rl	Docs	dokument	så	det	ligger	et	fælles	sted.

Pkt	2.	Udskydes	Rl	2025.

Pkt	3.	DSAH	har	spurgt	Rl	pris	på	leje	af	faciliteter	Rl	at	aVolde	DM	for	arabere.	Da	det	er	et	
forholdsvis	lille	stævne	er	der	evt	mulighed	for	at	aVolde	det	sammen	med	et	HGS	klubstævne.	
Mange	araberry9ere	kommer	dog	fra	Jylland	og	det	kræver	derfor	der	sæ9es	stævnebokse	op	i	
det	lille	ridehus.

Vi	sender	prisoverslag	Rl	DSAH,	samme	som	sendt	Rl	Majse	ifm	arabershow.

Alma	og	Norby	kontakter	DSAH	og	lægger	en	plan	som	præsenteres	for	stævneudvalget	og	så	
ser	vi	om	vi	kan	planlægge	noget	sammen.

Pkt	4.	Legat	og	sponsorudvalget	ønsker	at	få	lavet	et	nyt	koncept	der	er	gennemskueligt	og	sat	i	
struktur.

Vestrup	og	Norby	udarbejder	en	præsentaRon	Rl	næste	bestyrelsesmøde.

Pkt	5.	Vi	beslu9er	at	rideklubben	ikke	skal	give	gaver	Rl	særlige	lejligheder	Rl	enkelte	personer.

Pkt	6.	

-Trillebøren	og	opsamler	der	står	udenfor	Hal	B	ønskes	at	blive	sat	ind	i	ridehuset	da	den	dels	er	
fyldt	med	vand	og	dels	fordi	det	skaber	uro	at	skulle	ud	og	ind	ad	porten	flere	gange.	Roed	
snakker	med	Marlene	om	vi	ønsker	den	sat	ind	i	ridehuset.

-Ny	traktor.	Den	vi	har	lever	på	lånt	Rd.	Vestrup	og	Norby	undersøger	om	vi	kan	søge	midler	via	
legater	Rl	en	ny	eller	om	det	kan	betale	sig	at	lease	en	ny.

Postkasse:



-Input	omkr	hjælpertjanser	Rl	stævner.	Da	det	ikke	står	i	kontrakten	kan	vi	ikke	kræve	
pensionærerne	skal	deltage.	Roed	laver	et	opslag,	da	det	tydeligvis	ikke	er	alle	der	forstår	vi	har	
billig	staldleje	fordi	vi	har	indtjening	på	stævner.	Derudover	vil	bestyrelsen	forelægge	
udfordringen	for	Marlene	og	Jesper	og	opfordre	Rl	vi	får	det	indarbejdet	i	kontrakten	for	
opstaldning,

-Længere	foldRd.	Roed	tager	forslaget	med	Rl	Marlene	og	Jesper.

-Container	Rl	arbejdsdag	så	vi	kan	få	]ernet	div	Rng	og	ryddet	op.

Norby	opdaterer	listen	fra	postkassen	og	får	den	lagt	op	på	vores	hjemmeside/FB.

Næste	møde	er	d.	20.	December	kl	18	-20.	Vi	har	beslu9et	vi	slu9er	året	af	med	lidt	pizza	og	
æbleskiver.	

Alma	køber	pizza	og	Norby	tager	æbleskiver	med.


